
 

  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Δευτέρα, 24 Μαρτίου 2025 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας κο Γεωργιάδη Άδωνι 

Θέμα: Προβλήματα Υποστελέχωσης στο Γενικό Νοσοκομείο Καρπενησίου 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Νοσοκομείο Καρπενησίου αντιμετωπίζει σοβαρές ελλείψεις σε βασικές ιατρικές ειδικότητες, 

γεγονός που θέτει σε κίνδυνο τη δημόσια υγεία των κατοίκων της Ευρυτανίας. Επίσης οι 

ελλείψεις ιατρικού προσωπικού σε μικροβιολογικό, αιματολογικό και ανοσολογικό εργαστήριο 

καθιστούν προβληματική τη διάγνωση και την παροχή απαραίτητων εξετάσεων. Χαρακτηριστικό 

παράδειγμα είναι ότι δεν πραγματοποιούνται τεστ Παπανικολάου, στερώντας από τις γυναίκες 

της περιοχής μια βασική προληπτική εξέταση. Επιπλέον, το νοσοκομείο λειτουργεί με σοβαρά 

κενά και σε διοικητικό και λοιπό προσωπικό. Ταυτόχρονα, τα ιδιωτικά μικροβιολογικά εργαστήρια 

της περιοχής κλείνουν λόγω υψηλών εξόδων και ασφαλιστικών εισφορών, επιδεινώνοντας 

ακόμη περισσότερο την κατάσταση. 

Σημαντικά προβλήματα υπάρχουν και στο Κέντρο Υγείας Δυτικής Φραγκίστας, όπου υπηρετούν 

μόλις δύο μόνιμοι γιατροί από τις 11 οργανικές θέσεις, ενώ οι ανακοινωθείσες προσλήψεις 

προσωπικού δεν έχουν ακόμη υλοποιηθεί. 

Επιπλέον ο Δήμος Καρπενησίου είναι ένας ορεινός, αγροτικός και άγονος δήμος με γηρασμένο 

και φτωχό πληθυσμό, ο οποίος έχει περιορισμένη πρόσβαση σε δομές υγείας. Το οδικό δίκτυο 

είναι ιδιαίτερα δύσβατο, ενώ η απόσταση από τα πλησιέστερα νοσοκομεία (80 χλμ.  και 150 

χλμ.) καθιστά τις διακομιδές εξαιρετικά δύσκολες και χρονοβόρες.   

Επειδή η υγεία των κατοίκων της Ευρυτανίας τίθεται σε κίνδυνο λόγω των σοβαρών ελλείψεων 

στο νοσοκομείο και τις λοιπές δομές υγείας της περιοχής, 

Επειδή το κράτος οφείλει να εξασφαλίσει ισότιμη πρόσβαση στις υπηρεσίες υγείας ανεξαρτήτως 

γεωγραφικής θέσης, 

Ερωτάσθε, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4162

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/3/2025



1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να καλυφθούν άμεσα τα κενά σε ιατρικό, 

διοικητικό και λοιπό προσωπικό στο Νοσοκομείο Καρπενησίου και στο Κέντρο Υγείας 

Δυτικής Φραγκίστας; 

2. Ποια μέτρα σκοπεύει να λάβει η κυβέρνηση ώστε να αποτραπεί η περαιτέρω 

υποβάθμιση των παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας στην περιοχή; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

        Καζάνη Αικατερίνη 

 




